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<info@zwollenu.nl>, Silvia Bruggenkamp <silviabruggenkamp@outlook.com>, "Cemal 

Yildirim" <c_yildirim@live.nl>, marcel mulder <m.mulder50@home.nl> 

Onderwerp: Brandbrief van de Swollwachtfractie aan de wethouder dierenwelzijn 

Brandbrief aan de wethouder dierenwelzijn Zwolle, dhr van Filip van As 

 

Afschrift aan de Raadsgriffier en aan de lokale pers. 

 

 

Geachte heer van As, beste Filip, 

 

Onze collega's van de Groen-Links fractie hebben uw collega wethouder de Heer een 

schrijven gestuurd over sterke vermoedens dat er nesten van watervogels zijn geruimd 

voor de aanleg van  de waterskibaan aan de Wythmenerplas. Deze geluiden hebben de 

Swollwachtfractie ook bereikt! Mocht dit bewaarheid worden, dan zou dit de tweede 

keer zijn in zeer korte tijd dat er door werkzaamheden, eerder al in Stadshagen, 

vogelnesten worden geruimd door werkzaamheden!  

 

Wij schrijven daarover niet, zoals onze collega's van Groen-Links dit wel doen, de 

wethouder van economische zaken aan maar U als verantwoordelijk wethouder van 

dierenwelzijn! U zou de dierenhoeder binnen het College van B&W moeten zijn om 

dergelijke stommiteiten te voorkomen en er voor moeten zorgdragen dat dergelijke 

grondwerkzaamheden in het open terrein in de B&W kamer beter afgestemd wordt in 

relatie tot het belang van dierenwelzijn. Blijkbaar doet u dit niet of komt zoiets niet bij u 

op! Bij de behandeling van de perspectief nota jl. vond u het nog noodzakelijk om een 

Swollwacht motie over het organiseren van een dialoog over dierenwelzijn te ontraden 

en met steun van de coalitiepartijen deze motie naar de prullenbak te verwijzen! U was 

van mening dat een dialoog niet nodig was omdat er op het gebied van dierenwelzijn 

voldoende gedaan wordt! Blijkbaar dus niet!! Mijn fractie krijgt dan ook zo 

langzamerhand de indruk dat u de portefeuille dierenwelzijn als een bijzaak ziet! Ik roep 

u dan ook met klem op, om van het dierenwelzijn in Zwolle, in haar gehele omvang, 

meer werk te maken! Daarnaast verneem ik ook graag van u of u uw collega de Heer 

over het voorval aan de Wythmenerplas heeft aangesproken en welke afspraken- ter 

voorkoming van nog meer dierenleed- u hierover heeft gemaakt! 

 

Vriendelijke groet, 

William Dogger, fractievoorzitter Swollwacht 
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